
 

 

JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

Nr. 1/04.01.2023 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 04.01.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței 

extraordinare cu convocare de îndată. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu, secretarul general al comunei Bughea de Jos. 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 1/04.01.2023  

        Președintele de ședință, conform Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local, este ales 

dl Ion Vlădescu care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe ordinea de zi. 

1. PHCL nr.1/04.01.2023  privind acoperirea deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local pe anul 

2022                        Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

2. PHCL nr.2/04.01.2023  privind utilizarea excedentului din anul 2022 pe anul 2023 

        Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

     După aprobarea proiectului privind ordinea de zi cu unanimitate de voturi (13), se trece la punctul 1: PHCL 

1/04.01.2023  privind acoperirea deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local pe anul 2022 

      Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitatea sa de inițiator 

aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului, subliniind faptul că anul 2023 va fi un an în care se vor 

plăti multe avize.  

      Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate 12 voturi pentru și unul 

împotrivă (Mihai Enache) este adoptată HCL nr.1/04.01.2023 

     Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: HCL 2/04.01.2023 privind utilizarea excedentului din anul 2022 pe 

anul 2023 

     Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitatea sa de inițiator 

aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului 

Dl consilier Bogdan Coman intervine întrebând dacă suma este suficientă pentru acoperirea 

cheltuielilor până la aprobarea bugetului 

Dl primar răspunde că sigur este suficientă.  

Dl consilier Bogdan Coman își  continuă intervenția întrebând cât s-a încasat la sfârșitul anului după ce 

s-au acordat ajutoarele de încălzire. 

Dl primar răspunde că încă nu s-a făcut un raport în acest sens, dar ceea ce poate sublinia este faptul că 

rămășița este destul de mare, mult fiind la persoanele juridice. 

Dna consilier Maria Toader intervine întreebând care este cauza pentru care persoanele juridice nu au 

achitat datoriile până la sfârșitul anului. 

Dl primar răspunde că nu are un răspuns concret în acest sens. 

     La finalul discuțiilor secretarul general al comunei Bughea de Jos, Bianca State-Golumbeanu, le aduce la 

cunoștiință domnilor consilieri, în speță domnilor secretari ai comisiilor de specialitate din Consiliul Local, 

faptul că registrele în care se fac consemnările ședințelor Consiliului Local nu au voie să părăsească sala de 

Consiliu, conform prevederilor legale. 

      Deasemenea dl primar, Ion Dorel Tănăsescu mai informează faptul că pe 26 decembrie și 2 ianuarie nu s-a 

ridicat gunoiul selectat. 

      Dl viceprimar, Bogdan Oancea,  punctează faptul că se va încerca o comasare între luni și miercuri pentru 

ridicarea gunoiului selectat. 

      Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1730, pentru care am încheiat prezentul proces verbal. 

 

 

Președinte de ședință                                     Secretar general 

    consilier local,                          Ion Vlădescu                                                            Bianca State-Golumbeanu 


